
Saksprotokoll i Kulturutvalget - 21.03.2018  
 
Oppsummering av drøftingen: 
 
Kulturutvalget ønsker en slik plan velkommen. Viktig å ha rutinene på plass. Jobb videre med 
utkast til plan.  

Når det gjelder resten av kommunen bør man avvente initiativ fra brukerne. Uten ungdommene 
selv blir det vanskelig å samle engasjement.  

 


